
Zápis Parlamentu spolku 

Spolek: Region Severozápad, pobočný spolek České baseballové asociace, IČ 051 98 585, se sídlem 
na adrese 142 00 Praha 4, Kamýk, Zelenkova 530/3. 

Termín: 27.2.2023 

Začátek jednání: 19:00 

Místo: ČUS, Zátopkova 100/2, 160 00 Praha 6, „skleník“ 

 
Přítomní: 

Hlas rozhodující: Daniel Krejčiřík (Eagles Praha), Kateřina Draxlerová (Miners Kladno), Milan Touček 
(Rakovník Red Crayfish), Jan Fischer (Kotlářka Praha), Jan Maňas (Old Boys), Lubomír Čuhel (Tempo 
Praha), Aleš Karpíšek (Roudnice Praotci), Michal Maryška (Piranhas Beroun), Josef Klenot (Fulleros de 
la Habana) 

Hlas poradní: Jan Beneš (Region SZ), Matouš Procházka (Region SZ), Martin Kučera (Region SZ)Petr 
Ditrich (ČBA), Karel Jaksch (rozhodčí) 

 
Program: 

1. Přivítání a prezentace účastníků. 
 

Předseda regionu Jan Beneš přivítal účastníky Parlamentu a hosta předsedu ČBA Petra Ditricha. Následně byli 
jako skrutátoři navrhnutí Martin Kučera a Jan Beneš 

 
Pro zvolení Martin Kučera sčitatelem hlasů:  24 hlasů 100 % přítomných 
Proti zvolení Martin Kučera sčitatelem hlasů:  0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných  

Martin Kučera byl zvolen sčitatelem hlasů parlamentu. 

 

Pro zvolení Jana Beneše sčitatelem hlasů:  24 hlasů 100 % přítomných 
Proti zvolení Jana Beneše sčitatelem hlasů:  0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných  

Jan Beneš byl zvolen sčitatelem hlasů parlamentu. 

 
Následně po kontrole prezenční listiny byl Parlament usnášení schopný s účastí 80% (24 hlasů z 30) 
 
 

2. Zpráva o hospodaření spolku, schválení hospodaření spolku za uplynulé období. 
 
Matouš Procházka informoval Parlament o hospodaření spolku v roce 2022. 
 



Pro schválení hospodaření za rok 2022:  24 hlasů 100 % přítomných 
Proti schválení hospodaření za rok 2022:  0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných  

Hospodaření za rok 2022 bylo schváleno. 

 
3. Zpráva o činnosti vedení spolku, schválení zprávy o činnosti spolku za uplynulé období. 

 
Jan Beneš přednesl zprávu o činnosti spolku.  
 

Pro schválení zprávy o činnosti spolku za rok 2022: 24 hlasů 100 % přítomných 
Proti schválení zprávy o činnosti spolku za rok 2022: 0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných  

 
Parlament souhlasí se zprávou o činnosti za uplynulé období 
 

4. Reprezentace Regionu 2023, představení LL manažerů, rekapitulace jejich výběru.  
 
Jan Beneš představil plány výběrů regionu do sezony 2023 a následně i manažery jednotlivých výběrů.  
 
LL – Dan Krejčiřík 
IL – Pavel Kunst 
JL – Matouš Procházka 
SL – Jakub Sládek 
 
Jan Beneš vznesl dotaz na pořádání SL turnaje, ohledně turnaje pošle Jan Beneš členům Parlamentu notičky 
k pořádání. 
Roudnice nemůže Senior League pořádat z důvodu turnajové kolize. 
Parlamentu také zrekapituloval systém výběru manažerů. 
 

5. Soutěže 2023, prezentace herních modelů. 
 
Martin Kučera informoval o počtech týmů a systému soutěžích v kategoriích U5-U10 
 
Následovala diskuse, kdy se diskutovala  
 

- účast týmu Piranhas Beroun v přeboru U7 s výsledkem přípravy turnajové varianty o víkendech.  
 

Daniel Krejčiřík informoval o počtech týmů a systémech soutěží U11 a starších. 
 
V následné diskusi byly diskutována témata: 
 

- zařazení týmů Old Boys a Fulleros de la Habana do skupin přeboru mužů regionu SZ  
- skladba kádru B-týmů 
- připomenutí hracích dnů přeborů 
- problematika obsazování rozhodčích na utkání regionu SZ 
- využití hřiště na Tempu v soutěžním období 



- množství zápasů v jednotlivých přeborech 
- domácí hřiště jednotlivých týmů pro rok 2023 

 
6. Rozhodčí 2022, prezentace stávajících práv a povinností klubů. 

 
Zástupce rozhodčích Karel Jaksch zhodnotil činnosti rozhodčích za rok 2022. 
Upozornil na nedostatek rozhodčích a informoval Parlament o termínech školení.  
 
V diskusi bylo diskutováno:  
 

- Povinnost týmů vozit rozhodčí na MČR a ČBP 
- Odměna rozhodčích na turnajích pod gescí ČBA  

 
 

7. Návrh a schválení rozpočtu na následující období. 
 

Matouš Procházka přednesl Parlamentu návrh rozpočtu na rok 2023. 
 

Pro schválení rozpočtu na rok 2023:   24 hlasů 100 % přítomných 
Proti schválení rozpočtu na rok 2023:  0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných  

Návrh rozpočtu na rok 2023 byl schválen. 

 
8. Diskuze 

 
V diskusi byly diskutovány následující témata: 
 

- zvětšení met od roku 2024 
- grant z Magitrátu na Full time trenéra 
- Stříbrný SuperCup a FirstCup 
- Reprezentace WBC dokument, uvažuje se o motivačnější (kratší) verzi do klubů  
- Prodání úspěchu účasti na WBC větší 
-  

 

9. Návrh a schválení usnesení Parlamentu spolku 
 
Jan Beneš přednesl návrh usnesení Parlamentu spolku.  
 

Pro schválení usnesení Parlamentu:   24 hlasů 100 % přítomných 
Proti schválení usnesení Parlamentu:  0 hlasů  0 % přítomných 
Zdrželi se volby     0 hlasy  0 % přítomných 
 

Usnesení Parlamentu bylo schváleno. 

 

Zapsal: Jan Beneš 


